



The Arrangement of 40<sup>th</sup> Anniversary Thanksgiving Ceremony  
有關四十週年校慶感恩崇拜安排

Dear Parents 各位家長：

Christian Alliance Cheng Wing Gee College has been deeply rooted in Tai Wai for forty years, dedicated to providing quality Christian education with the grace of God and the support of the community. We are delighted to announce that our 40<sup>th</sup> Anniversary Thanksgiving Ceremony will be held at our school hall on Friday, 26 January 2024, from 2:00 pm to 3:30 pm. We sincerely invite you to join us and celebrate our school's anniversary. Your presence and guidance will be greatly appreciated as we come together to rejoice in our achievements and bear witness to God's blessings. Please fill in the reply slip by 18 January 2024. For enquiries, please contact Ms Lo Mei Yee, the teacher in charge of the Thanksgiving Ceremony, at 2604 9762. Thank you for your attention.

宣道會鄭榮中學植根大圍四十載，蒙上帝的恩典及坊眾的支持，致力實踐優質基督教全人教育服務。現謹定於 2024 年 1 月 26 日（五）下午 2 時正至 3 時 30 分在本校禮堂舉行四十週年校慶感恩崇拜。誠邀家長及各界友好蒞臨指導，與本校師生共賀校慶、同證主恩。詳情可參閱下表，並請於 1 月 18 日前填妥回條。如有疑問，歡迎致電 2604 9762 與校慶感恩崇拜負責人勞美意副校長聯絡。特此函告。

1:15 pm	Take roll call (Students who arrive after 1:15 pm are deemed late)	點名 (1:15 pm 以後報到的學生視為遲到)											
1:20 pm	Proceed to the school hall	前往禮堂											
2:00 – 3:30 pm	Thanksgiving Ceremony	感恩崇拜 (禮堂)											
Remarks 特別備註	1. On that day, S.1-3 & S.6 students do not need to return to school and are advised to stay at home for self-study, while S.4-5 students must attend the ceremony wearing their winter school uniforms in proper attire.												
	<table border="1"> <tr> <td>Roll Call</td> <td>4A: Rm201</td> <td>4B: Rm 202</td> <td>4C: Rm 203</td> <td>4D: Rm 204</td> <td>4E: Rm 205</td> </tr> <tr> <td>At 1:15 pm</td> <td>5A: Rm 102</td> <td>5B: Rm 103</td> <td>5C: Rm 104</td> <td>5D: Rm 105</td> <td></td> </tr> </table>		Roll Call	4A: Rm201	4B: Rm 202	4C: Rm 203	4D: Rm 204	4E: Rm 205	At 1:15 pm	5A: Rm 102	5B: Rm 103	5C: Rm 104	5D: Rm 105
Roll Call	4A: Rm201	4B: Rm 202	4C: Rm 203	4D: Rm 204	4E: Rm 205								
At 1:15 pm	5A: Rm 102	5B: Rm 103	5C: Rm 104	5D: Rm 105									
	2. Students who are unable to join the activity due to special reasons must submit a parent letter and supporting documents to the school for prior approval by 19 January 2024 (Fri).												
	3. Students who are unable to attend the activity due to illness should submit a leave application with medical certificate within two days. Failure to provide a medical certificate will be considered as truancy.												
	1. 當天，中一至中三及中六級同學不用回校上課，可以留家溫習；而中四至中五級同學則須穿著整齊冬季校服參加典禮。												
	2. 因特殊原因未能出席者，須於 2024 年 1 月 19 日 (五) 前提交家長信及證明文件，以獲取學校批准。												
	3. 因病不能參加活動者，須於兩日內向學校提交家長信及醫生證明書，否則將作曠課論。												



Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學

Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長  
12 January 2024 2024 年 1 月 12 日

I acknowledge the receipt of the captioned circular regarding "40<sup>th</sup> Anniversary Thanksgiving Ceremony", and

本人已知悉 貴校來函有關「四十週年校慶感恩崇拜安排」事宜，並

will attend the Thanksgiving Ceremony. (Please be seated by 1:45 pm) 將出席感恩崇拜。(請於下午 1:45 前入座)

will not attend the event. 未克出席上述感恩崇拜。

Name of Student 學生姓名：\_\_\_\_\_

Class 班別：\_\_\_\_\_ CSNO 班號：\_\_\_\_\_

Name of Guardian 監護人姓名：\_\_\_\_\_

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：\_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_

Please put a '✓' in the appropriate box 請於適當  內填上 '✓' 號